
   

 

 
  
V Říčanech dne: 25.4.2022 Strana 1 z 3 

 
 

 

 

ZÁZNAM Z JEDNÁNÍ 
 

 
Účel jednání: 
 
Stravovací komise č.1  (na základě uzavření koncesní smlouvy na zajištění systému 
centrálního stravování ve městě Říčany dne 7.8.2018 mezi městem Říčany a společností 
ARTER - cateringový servis s.r.o., zařízení školního stravování)  
 
Datum:  
 
12.11.2018
 
Místo: 
 
školní jídelna - 3.ZŠ U Říčanského lesa
 
Účastníci jednání (jméno, příjmení, organizace): 
 
zástupce koncendenta (Město Říčany) - Mgr. Hana Špačková; Mgr. Petr Dušek, vedoucí 
odboru školství 
zástupce koncesionáře - Josef Rožánek, jednatel společnosti ARTER; Anděla Obrátilová, 
ředitelka; Pavel Hladílek - vedoucí školního jídelny ARTER 
1.základní škola Masarykovo náměstí, Říčany - Mr. Pavel Bednář, ředitel - omluven 
2.základní škola Bezručova, Říčany - Mgr. Marie Lejčková, ředitelka 
3.základní škola U Říčanského lesa - Mgr. Dalibor Dudek, ředitel 
4.základní škola Nerudova, Říčany - Mgr. Jitka Macháčková, ředitelka 
Střední škola stravování Říčany - Lenka Hrušková, jednatelka - omluvena 
Dům s pečovatelskou službou Říčany (DPS) - Ing.Iveta Závodská, ředitelka 
Mateřská škola Zahrádka - Klára Dvořáková, ředitelka 
Základní a mateřská škola Tehov - Mgr.Radana Šimčíková, ředitelka 
Mateřská škola Světice - nepřítomnost 
Mateřská škola Zvánovice - nepřítomnost  
Mateřská škola Ondřejov -  nepřítomnost 
Mateřská škola Babice - nepřítomnost   
 
Text záznamu (důvod jednání, obsah, závěry, připomínky účastníků): 
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Hana Špačková účastníky přivítala, představila zástupce společnosti Arter a v úvodu 
pochválila skvělé zvládnutí zahájení školního roku s "přestupem" od původní společnsti 
k firmě Arter. Vyzdvihla dobrou spolupráci, rychlé a průběžné řešení nastalých problémových 
situací, které v prvním školním týdnu vznikaly, dobrou komunikaci jak s rodiči, tak se školami 
i úřadem. Dále vyzdvihla bezvadnou práci oddělení IT městského úřadu, pana F.Javůrka a P. 
Krejču, kteří na projektu intenzivně za město pracovali. 
Dále bylo konstantováno, že dosud nedošlo k vypořádání všech závazků z předešlé koncesní 
smlouvy - odkupu majetku od původního koncesionáře, firmy Scolarest. Situaci město Říčany 
intenzivně řeší. Zároveň byli všichni vyzváni, aby v případě jakýchkoliv nesrovanlostí ohledně 
vrácení (nevrácení) dříve uhrazených záloh na stravování firmě Scolarest neprodleně 
oznámili H.Špačkové, která bude nadále s touto firmou jednat o nápravě. 
 
Jednotliví zástupci odběratelů stravování dostali prostor se vyjádřit k dosavadním 
zkušenostem: 
 
1.ZŠ - nepřítomen 
 
2.ZŠ - žádné stížnosti, celková spokojenost, žádné připomínky; ŘŠ - upozonuje na chybějící 
uzavření smlouvy o poskytování stravování a výši finančních příspěvků, které škola hradí za 
žáky i za zaměstnance - nutné uzavřít a vyvěsit v registru smluv 
 
reakce Arter - smlouvu uzavřeme se všemi subjekty, omluva; smlouvu uveřejníme v registru 
smluv za všechny organizace zapojené do této koncese 
 
3.ZŠ - děti hodnotí jídlo jako lepší, oceňují více zeleniny, žádné stížnosti 
 
ZŠ a MŠ Tehov - polévky někdy příliš husté, někdy moc slané, z hlediska spotřebního koše - 
málo ryb a luštěnin, Fit lady saláty - množství neodpovídá ceně, nehodí se bílé pečivo - 
vhodnější by bylo celozrnné, nevhodné balení v plastových krabičkách - neekologické 
 
reakce Arter - s chladnějším počasím začneme připravovat více jídel z luštěnin a syrovou 
zeleninu budeme nahrazovat tepelně upravenou, budeme připravovat ryby podle nových 
receptů. Fit lady saláty - překontrolujeme vydávání množství a navýšíme 
 
4.ZŠ - podobný názor jako ZŠ A MŠ Tehov, ostrá "čína", není každý den k jídlu buď salát nebo 
dezert - bylo to zvykem; chybí v jídelně čaj - už ne tolik šťáv, je chladnější počasí, zlepšit 
v jídelně systém dozorů, zejména u vchodu do jídelny - problémy s naházenými aktovkami u 
dveří - zajišťuje Arter 
 
reakce Arter - od určité doby jsem přistoupili k tomu, že děláme sice méně salátů, ale zase 
nabízíme pestřejší a kvalitnější složení, dohled nad strávníky posílíme 
 
DPS - pochvala za organizační zajištění chodu, jmenovitě panu Hladílkovi, Fit saláty - stejná 
připomínka jako 4.ZŠ a ZŠ Tehov, zlepšená rýže, maso je pro seniory někdy příliš tvrdé, někdy 
málo omáčky, málo moučníků, jednou masové kuličky seniorům nechutnaly, někdy obědy 
nejezdí včas, někdy ostrá jídla  
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reakce Arter - nějaký čas jsme zápasili s nemocností zaměstnanců, proto pozdější příjezdy - 
situace se již zlepšila, zapracujeme na lepší organizaci, omáčku budeme dodávat ve větším 
množství, maso budeme připravovat měkčí 
  
ARTER - děkuje všem organizacím zapojeným do této koncese za dosavadní dobrou 
spolupráci, rodiče při přechodu na novou společnost byli trpěliví, tolerantní a vše proběhlo 
hladce a nad očekávání  
 
Příští jednání: duben 2019 ve školní jídelně Sokolská 
 
 
Podpisy: 
 
  


